
Ø K O N O M I U D V A L G E T

Kommunens økonomi
Kommunebogholderen vil på mødet oriente
re om kommunens økonomiske situation.
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

2. Forslag til tidsplan for udarbejdelse 
af budget 1989
På baggrund af drøftelser i økonomiudval
get den 8/12-87 fremsendes ændret for
slag til tidsplan for udarbejdelsen af 
budget 1989.
Endvidere er der udarbejdet notat vedrø
rende budgetmateriale.
Økonomiudvalget anmodes om stillingtagen 
til
1) forslag til ændret tidsplan
2) forslag om anvendelse af alternativ 

budgetlægning, anslået merudgift 15 -
20.000 kr.

3) forslag om udarbejdelse af budgetpje- 
ce/annonce anslået merudgift 11 -
20.000 kr.

Såfremt punkt 2 og/eller 3 godkendes vil 
der samtidig skulle søges om fornøden 
bevilling. Der kan ikke anvises finansie
ring af disse merudgifter.
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Rækkehusbyggeri på matr. nr. 5-a Sønder
by by, Selsø
Sønderby bylaug har fremsendt udtalelse 
vedrørende ansøgning om opførelse af 4 
dobbelthuse på ovennævnte ejendom. 
Bylauget anbefaler dispensation til opfø
relse af 6 andelsboliger.
I landsbyer kan der ydes støtte til opfø
relse af andelsboligbebyggelser på min.
6 boliger.
Hovedstadsrådets repræsentanter har fle
re gange ytret betænkeligheder ved en 
for kraftig udbygning af landsbyerne, 
idet en sådan strider mod regionplanen 
og kommuneplanens boligbyggeprogram samt 
bestemmelserne i cirkulære nr. 87 af 29. 
juni 1984 om by- og landzoner. Den kon
krete ansøgning har ikke været forelagt 
Hovedstadsrådet.
Bylaugets udtalelse vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at mulighe
derne for støtte til 6 boliger undersø
ges. Såfremt der ikke kan gives støtte 
til 6 boliger anbefales tilladelse til 
opførelse af 8 boliger.

Administrationen tilføjer, at et ende
ligt tilsagn om støtte først kan forven
tes fra Boligstyrelsen efter indsendelse 
af skema A5. Boligstyrelsen vil normalt 
give dispensation til en ansøgning om 
opførelse af 6 andelsboliger i en lands
by. (Mindstekrav er normalt 8 boliger). 
Ansøgeren ønsker byrådets tilkendegivel
se af om der kan opføres andelsboliger 
på den parcel i Sønderby.

fortsættes....
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

3. Fortsat
Endelig kan det oplyses, at byrådet har 
førsteprioriteret andelsboligerne på 
Sølvkær III.
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Ø K O N O M I U D V A L G E T  

Stationsvel 8.
Bogføringskontor i lejlighed.
Lejeren af det kommunale udlejningsleje- 
mål, har ved skri
velse af 3. december 1987 anmodet om kom
munens samtykke til at drive bogførings
kontor fra lejligheden.
Ifølge lejekontrakten må lejligheden ik
ke uden skriftligt samtykke fra udleje
ren bruges til andet end beboelse. 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at lejekon
trakten ændres, således at:
Der gives tilladelse til erhverv - Husle
jen sættes op til 2.500 kr excl. varme/ 
el. - Lejemålet begrænses til 2 år.
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Regnvandsbassin Venslev.
Klage fra
Miljøstyrelsen redegjorde på møde den 
8. dec. 1987 for sagsforløbet omkring 
klage fra vedr. regn
vandsbassin, Venslev,
Miljøstyrelsen gjorde opmærksom på en 
række formelle forhold som ikke var over
holdt, men tilkendegav klart, at udgif
ter til retablering af arealet, hvor det 
private regnvandsbassin har ligget, på
hviler ejeren, ligesom interne lednings
ændringer på privat ejendom er kommunen 
uvedkommende.
På baggrund af ovennævnte møde foreslår

i skrivelse af 9. dec. 
1987, at kommunen afholder 60.000 kr. 
excl. moms til fuld og endelig afgørelse 
af sagen.
Teknisk udvalg indstiller til økonomiud
valget, at tidligere afgørelse fasthol
des.
Ovennævnte forligstilbud kan ikke imøde
kommes, idet miljøstyrelsen klart har 
tilkendegivet, at samtlige udgifter til 
retablering af regnvandsbassin og inter
ne ledningsomlægninger påhviler

Nr. RRR a/s_OAFOIO- FREDERIKSHAVN__



1 K O N O M I U D V A L G E T

g. Maglehøjgård losseplads.
Byrådet behandlede på møde den 18.

uag og ar: tiiaa nr. 3530
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novem
ber 1987 "lossepladsens fremtid" og _
sendte sagen til teknisk udvalg med en 
række spørgsmål.
1) Er der andre firmaer, end det i sagen - 

nævnte, der kan gennemgrave losseplad-_ 
sen?

2) Hvad sker der, hvis lossepladsen luk
kes den 31/12 1987 (hvor kommer vi ~
af med affaldet - hvad koster det?) _

3) Er der mulighed for en dispensation 
til at lægge jordlag på og plante
skov herpå? "

4) Er der mulighed for en dispensation _ 
til at deponere en "bunke" i en perio
de, indtil vi kan køre til Kyndby,
når der åbnes der? "

Lossepladsudvalget har afholdt møde den _ 
9. december 1987 med det formål at orien
tere de øvrige kommuner om lossepladsens 
kapacitetsproblemer. '
Lossepladsudvalget kan ikke godkende gen- - 
nemgravning af pladsen på nuværende tids
punkt eller godkende midlertidig opfyld
ning, som senere skal bortskaffes. 
Lossepladsudvalget vil søge at skaffe 
yderligere deponeringshøjde til 15.000 
kbm. Ved retablering tilplantes arealet. 
Hvis ejeren ikke kan acceptere dette, 
da arealet herefter ikke kan anvendes - 
til landbrugsdrift, tilbydes arealet over
taget af Skibby kommune.
Som anden løsning søges om anvisning af 
anden deponeringsmulighed i regionen. 
Teknisk udvalg vedtog, at lossepladsud- .

fortsættes....



Ø K O N O M I U D V A L G E T

. Fortsat
valgets beslutning om at skaffe yderlige
re deponeringsmulighed tages til efter
retning.
På baggrund af lossepladsudvalgets be
slutning finder udvalget ikke anledning 
til yderligere uddybning af spørgsmålene 
1-4.
Sagen oversendes til byrådet.
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Skuldelev skole - om- og tilbygning 
Den 9. november 1987 afholdtes licitati
on vedrørende om- og tilbygningen på 
Skuldelev skole.
Arkitektfirmaet har ved skrivelse af 9. 
november 1987 indstillet de billigste 
tilbud som følger:
Murerentreprisen:
Bent Nielsen, Skibby kr
Tømrer/snedkerentrep.:
Thykjær Larsen, Jægers
pris kr
WS-entrepr isen:
Lindhardt VVS, Fr.-sund: kr 
El-entreprisen:
Helbo Hansen, Skibby kr
Malerentrepr isen:
Ruud Hermansen, Jægers
pris kr 51.532,80
Håndværkerudgifter kr 837.364,08
Omkostninger kr 118.340,00
Uforudseelige udgifter kr 61.000,00
Samlede udgifter kr 1.016.704,08
Bevilling af 24/2 87 kr 679.540,00
Difference, incl. moms kr 337.164,00
Difference, excl. moms kr 276.363,93
Det vil ikke være muligt ved reducering 
i det udbudte projekt at foretage bespa
relser på 276.000 kr.
Ejendomsudvalget fremsender til kultu
relt udvalg med anbefaling af 
at anlægsbevillingen overføres til 1988, 

og
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Fortsat

at arkitekten anmodes om at reducere pro- 
jektet efter kulturelt udvalgs ønsker 
ved omprojektering, således at budget
tet overholdes.

Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 14/12-87.
I mødet deltog arkitekt Oscar Pedersen 
og John Overgård. Det blev i kulturelt 
udvalg foreslået, at der blev lavet en 
rampe til udligning af højdeforskellen 
imellem bygningerne i stedet for at man 
hæver loft og gulv. Dette blev frarådet 
fra arkitektens side.
Det indstilles, at projektet gennemføres 
i sin helhed i efteråret 1988 og der ved 
budgetlægningen 1989 afsættes ca. kr. 
¿50.000,- til færdiggørelse og opsætning 
åf solafskærmning i 1989.
Endvidere ansøges om at beløbet kr. 
708.000,- overføres fra 1987 konto 
301-03-870-50 til konto 301-03-870-50

uay uy dr ; d iau nr.3533
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på borgmesterens kontor.

på 1988-budgettet.
Hanne Kyvsgaard afventer stillingtagen.



8# specialskoler for voksne i Frederiksborg 
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Frederiksborg amtsråd har den 22/9-87 -
fremsendt debatoplæg om den fremtidige _ 
struktur for vidtgående specialunder
visning for voksne i Frederiksborg amt. 
Ideer, forslag og kommentarer skal være - 
Amtsrådets undervisnings- og kulturfor- _ 
valtning i hænde senest mandag den 
21/12-87.
Voksenundervisningsnævnet er positiv over-r 
for debatoplægget og fremsender dette . 
med anbefaling.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 14/12-87 og fremsender denne til 
byrådet. -

a u a /. (Utsb



Social- og sundhedsplan 1988-1991
Socialudvalget behandlede i mødet den 
26. maj 1987 forslag til social- og sund
hedsplan 1988-1991 og fremsendte denne 
til økonomiudvalget.
Økonomiudvalget vedtog i mødet den 15. 
september 1987, at udsætte sagen til be
handling på det særskilte møde, hvor mål 
for ældrepolitikken skulle behandles. 
Dette møde blev afholdt den 1. oktober 
1987.
Forvaltningen har herefter indarbejdet 
visse forslag til ændringer i planen. 
Ændringsforslag, som ikke alene er af 
redaktionel art er markeret med lodret 
streg i venstre margen. Disse ændringer 
må sammenholdes med den oprindelige 
tekst, således som denne fremgår af tid
ligere udsendt forslag til social- og 
sundhedsplan 1988-1991.
Socialudvalget indstiller, at sociaj- 
og sundhedsplanen godkendes med de nu 
udarbejdede rettelser.
Lone Ph. Nielsen var fraværende ved sa
gens behandling.

Ø K O N O M I U D V A L G E T
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Status på personalejusteringer - budget 
1988
Forvaltningen fremlægger oversigt over 
faktiske besparelser sammenholdt med bud
getteret besparelser 1988 som følge af 
de foretagne personalejusteringer på bud
get 1988, hovedkonto 05, social- og sund
hedsvæsenet.
Socialudvalget fremsender sagen til ori
entering i økonomiudvalget.

588 A/j; OAFOI



Ø K O N O M I U D V A L G E T

Budgetomplaceringer Ferslev fritidshjem
Ansøgning af 9.12. 1987 fra Ferslev fri
tidshjem om overførsel af kr. 4.000 fra 
fast ejendom, budget 1987 til fast ejen
dom, budget 1988.
Socialudvalget fremsender med anbefaling.
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Tirsdag den 12. januar
1988

Formandens
initialer:

kl. 9.15
på borgmesterens kontor

Tilskud til Skuldelev menighedsråd
Byrådet tilbagesendte på sit møde den 
16. december 1987 følgende sag, idet der 
var indkommet ny skrivelse fra Skuldelev 
menighedsråd:
"Skuldelev menighedsråd har i skrivelse 
af 26/11-87 forespurgt om tidligere med
delt tilsagn om tilskud på 150.000 kr. 
til opførelse af bygning for graverfaci- 
liteter, kapel m.v. kan overføres til 
1988.
Ansøgningen fremkommer, idet byggeriet 
først forventes påbegyndt i 1988.
I budget 1987 er der afsat et rådigheds
beløb på 150.000 kr. på investerings
oversigten til ovennævnte projekt.
Ved en godkendelse af det ansøgte vil 
der tilsvarende skulle ske en overførsel 
af beløbet på 150.000 kr. fra 1987 til 
1988 på investeringsoversigten." 
Menighedsrådet anmoder nu i skrivelse 
af 14/12-87 om forhøjelse af det kommuna
le tilskud.
Det oprindelige projekt var af menigheds
rådet budgetteret til kr. 350.000, men 
skønt egne besparelser på projektet, ud
gør det billigste tilbud ifølge menig
hedsrådets skrivelse kr. 895.000.
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Tilslutning til systemet "Miljøstøtteord- 
ning til landbruget" på kommunedata".
Administrationen ansøger om tilladelse 
til at tilslutte sig systemet "Miljøstøt
teordning til landbruget" på Kommuneda
ta.
Forskrifterne er udarbejdet af Miljøsty
relsen i bekendtgørelse af forskrifter 
for administrativt edb-udbetalingssystem 
for statstilskud til landbrug m.v.
Prisen anslås til ca. 1.000 kr. pr. år. 
Teknisk forvaltning oplyser, at beløbet 
kan afholdes over budgettet for indevæ
rende år.
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Anlægsbevilling vedrørende etablering 
af klubvirksomhed.
Borgmesteren orienterede på byrådets mø
de den 16/12-87 om, at hun på økonomiud
valgets og byrådets vegne i henhold til 
styrelseslovens §§ 22, stk. 2 og 31 har 
godkendt følgende sag:
"I forbindelse med etablering af klub
virksomhed for de 9 - 14 årige på Mar- 
bækskolen blev i budget 1988 afsat et 
rådighedsbeløb på kr. 125.000 til dæk
ning af anlægsudgifter.
Da rådighedsbeløbet alene skal sikre fi
nansiel dækning i årsbudgettet for 
anlægsudgiften indstiller forvaltningen, 
at der meddeles anlægsbevilling på kr.
125.000 til opstart af klubvirksomheden. 
Socialudvalget fremsender med anbefaling 
Sagen forelægges nu til efterretning.
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Tillægsbevilling til byrådets repræsenta
tionsudgifter 1987
Byrådet godkendte på sit møde den 
16/12-87 en samlet tillægsbevilling til 
konto 6 vedrørende indkomståret 1987. 
Byrådet besluttede samtidig, at admini
strationens bemærkninger til tillægsbe
villing på en enkelt af kontiene - byrå
dets repræsentationsudgifter - på kr.
19.000 skulle forelægges økonomiudvalget 
i januar-mødet.
Bemærkningerne vedlægges.

Nr. 588 % o '-PREDERil



Ø K O N O M I U D V A L G E T

# Musikskolen - månedslønnede musikskole- 
lærere

uag og ar: diaa nr.3542
Tirsdag den 12. januar Formandens

initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Byrådet tilbagesendte på sit møde den 
16./12-87 følgende sag til økonomiudval
get, idet man ønskede musikskolelederens 
udtalelse indhentet:

fremsender ansøgning 
om en tillægsbevilling på kr. 20.000 til 
1988 budgettet, idet der er 2 musiksko
lelærere, som er blevet ansat på måneds
løn,. jfr. overenskomstens § 3.
Da disse ikke har været månedslønnet i 
første del af 1987 er der sparet kr.
20.000 på lønkontoen. Dette beløb fore
slås flyttet til 1988.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 23/11-87 og vedtog at fremsende 
denne med anbefaling.
Økonomiudvalget den 8. december 1987: 
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen anbefaler kulturelt udvalgs 
indstilling.
Gitte Schønemann og Lone Ph. Nielsen kan 
ikke anbefale flytning af beløbet til 
1988.
Lise Lotte Due var fraværende". 
Musikskolelederens udtalelse vedlægges.
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Licitation, vinduespolering
Teknisk forvaltning har den 15. december 
1987 afholdt licitation på vinduespole
ring på kommunens institutioner. Ved li
citationen indkom 9 tilbud.
De 4 billigste tilbud fremgår af neden
nævnte :
Vestsjællands Vinduespolering 
og rengøring, Ringsted kr.
Horndrup Service, Vipperød kr.
Trasbo Rengøring, Skibby kr.
Vester Såby Multi Service kr.
Tilbudspriserne er excl. moms pr. år. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Forvaltningen indstiller at Horndrup Ser
vice overdrages vinduespoleringen til 
den ved licitationen næstlaveste tilbuds
sum, kr. excl. moms pr. år.

Uag og är: Blad nr.
3543

Tirsdag den 12. januar Formandens
initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Åcilo Kj&føi_______ ' LUC<A.(tMici _____

/lrt/v

Nr. 5RR », DAfO lO  • FREDERIKSHAVN



Ø K O N O M I U D V A L G E T

Vedrørende brandsektionering m.v. af 
Skibby rådhus.
Der har den 5. januar 1988 været afholdt 
indbudt licitation på ovenstående arbej
der, Billigste bud for tømrer/snedkeren- 
treprisen var fra tømrermester Ebbe Bre- 
dahl Kristensen ApS, Tørslevvej 35 på 
kr.
Der er ligeledes indhentet underhåndsbud 
på de tilknyttede murerarbejder. 
Billigste bud var her fra PH-huset ApS, 
Skibby på kr.
De samlede udgifter til brandsektione
ring inklusive el - W S  - og malerarbej
de skønnes på baggrund af ovennævnte bud 
at ville andrage ca. kr. 165.000,00.
På konto 601 02 065-00 er der afsat kr.
250.000 til arbejdets færdiggørelse i 
1988.
Ovennævnte firmaer er tilskrevet om at 
tilbudene er accepteret, og at arbejder
ne skal påbegyndes i vinter/forår 1988 
og afsluttes forår/sommer 1988.
Intern notits vedlægges.



Ø K O N O M I U D V A L G E T

Lovorientering
Orientering om nye love, lovændringer 
o.l. indenfor økonomiudvalgets område. 
Bilag med orientering vedlægges.



20.

Ø K O N O M I U D V A L G E T

Skatterestancer
Incassoafdelingen fremsender EDB-restan- 
celister fra Statsskattedirektoratet pr. 
30. november 1987 til økonomiudvalgets 
orientering.
Det kan oplyses, at uanset den normale 
kraftige stigning i restancemasse, er 
inddrivelsesprocenter stigende og væsent
ligt forbedret gennem 1987.

Formandens
initialer:januar

1988

på borgmesterens kontor
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Ø K O N O M I U D V A L G E T

Informâtion/annoncering 
(BK.j.nr. 00.01A50)
Økonomiudvalget besluttede i august 
1987, at kommunens faste annoncering 
fortsat skulle placeres i "Lokalavisen", 
men ønskede dog ved årsskiftet at vurde
re om annonceringen skulle flyttes. 
Borgmesterkontoret har modtaget priser 
på annoncdring i "Horns-herred" og i "Lo
kalavisen" gældende for 1988, og på den 
baggrund forelægges sagen påny for økono
miudvalget med intern notits af 5. janu
ar 1988 fra kommunaldirektøren.
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22. Godkendelse af ejendomssalg -
- i forbindelse med indfrielse af lån 
til betaling af ejendomsskat.

uag og ar: Diaa nr.3548
Tirsdag den 12. januar Formandens

initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

En pensionist har i perioden 1974 - 1987 
modtaget lån til betaling af ejendoms
skat vedrørende ejendommen med
ialt kr. 105.949,04 opgjort pr. 31/12-87. 
Som følge af kautionsforpligelser over
for et familiemedlem som Provinsbanken 
kræver indfriet, er der indgået aftale 
om "frivillig tvangsauktion", som indebæ
rer, at kommunens tilgodkehavende ikke 
dækkes fuldt ud.
Forvaltningen indstiller, at økonomiud
valget godkender den fremsendte slutsed
del med handelspris kr. 498.000,00, samt 
at det ikke dækkede tilgodehavende ca. 
kr. 15.949,04 afskrives.
Forvaltningens notat vedlagt.
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Afskrivning af børnetilskud

Socialudvalget indstiller, at kr. 
10.476,00, som er udbetalt for meget i 
børnetilskud for oktober kvartal 1985 
samt januar, april og juli kvartaler 1986 
Barnet, hvortil børnetilskuddet er udbe
talt, har i denne periode været på ef
terskole .
Indstillingsbilag fra familiens sagsbe
handler er vedlagt sagen.

588 A/s OAFO lO - FREOE RIKSHAVN
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24. Anvendelse af opsparede lønbeløb på råd
huset i 1988

L-'dy uy dr. DldU III.
3 5 5 0

Tirsdag den 12. januar Formandens
initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

(B.K. j.nr. 81.01P21.1)
Forvaltningschefgruppen fremsender for
slag om tilladelse til at anvende opspa
rede lønbeløb på rådhuset i 1988 til EDB
udstyr og interne kurser til rådhusets 
personale.
Intern notits af 30/12-87 fra forvalt
ningschefgruppen vedlægges.
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u d y  uy di . d  iau i k ,3551
Tirsdag den 12. januar Formandens

initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor
Ændring i strukturen i enkelte samrbejds- 
udvalg.
Samarbejdsudvalgene har nu fungeret ef
fektivt ca. 2 år og indtil dato har næs
ten alle medarbejderrepræsentanter og 
enkelte lederrepræsentanter været på SU
kursus.
Der har vist sig et behov for at få ju
steret lidt på sammensætningen - struktu
ren - i enkelte af udvalgene, således 
som det fremgår af nedennævnte:
a) Ændring i sammensætningen af byrådssi

den i koordinationsudvalget 
Koordinationsudvalget har behandlet 
spørgsmålet i møde den 18. juni 1987 
og anbefaler, at der fra næste valgpe
riode vælges 4 byrådsmedlemmer og at 
kommunaldirektøren tilknyttes udval
get som fast sekretær.

b) Ændring i fællesudvalgets sammensæt
ning
Koordinationsudvalget har i møde den 
18. juni 1987 behandlet spørgsmålet 
og indstiller, at borgmesteren glider 
ud som født formand for udvalget og 
erstattes af kommunaldirektøren.

c) Udvidelse af hovedudvalget for det 
sociale område med een medarbejderre
præsentant
Koordinationsudvalget har i møde den 
23. april 1987 behandlet spørgsmålet 
og anbefaler, at det hidtidige sund
hedsområde opdeles i henholdsvis hjem- 
mepleje/sundhedspleje og skolelægeord- 
ning/tandklinik.

fortsættes....
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¡5. Fortsat
d) Ændring i sammensætningen af hovedud

valget for det kulturelle område
Koordinationsudvalget har i møde den 
18. juni 1987 behandlet spørgsmålet 
og anbefaler, at kommunaldirektøren 
erstattes af lederen for kulturel for 
valtning.

e) Udvidelse af lokaludvalget for Mar- 
bækskolen
Lokaludvalget har i møde den 8/12-87 
behandlet spørgsmålet og anbefaler, 
at halinspektøren ved Marbækhallen 
bliver optaget i lokaludvalget.

bag og år:

Tirsdag den 12. januar
1988

b la d  nr.
3552

Formandens
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26. Organisationsplan for teknisk forvalt
ning
Økonomiudvalget vedtog i sit møde den 
8. december 1987 at udsætte følgende sag 
på yderligere oplysninger: 
"Kommuneingeniøren har i intern notits 
af 1/12-87 fremsendt forslag til ændret 
organisationsplan for teknisk forvalt
ning og har samtidig redegjort for ar
bejdsområdernes fordeling i notat af 
1/12-87.
Kommunaldirektøren anbefaler den ændrede 
plan.
For så vidt angår spørgsmål om tildeling 
af § 1, stk. 2-tillæg, vil dette særski
lt blive taget op af løn- og personale
kontoret.
(Den nugældende organisationsplan er op
trykt i administrationshåndbogen og kopi 
vedlægges. Til den nugældende plan hører 
ikke nogen skriftlig redegørelse for ar
bejdsområderne) ".
Kopier af organisationsplan m.v. blev 
udsendt til sidste møde. 
Kommuneingeniøren vil komme til stede 
på mødet og gennemgå organisationspla
nen.

Nr. S88 A/s DAFOLO-FREOERIKSHAVN
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27. personalesager
Sager siden sidste møde fremlagt.
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. Længevarende sygdom
Økonomiudvalget blev på møde den 8/12-87 
orienteret om, at en hjemmehjælper ved 
Skibby kommune havde haft 114 sygedage 
i perioden 20/11-86 - 20/11-87.
Det kan herved meddeles, at vedkommende 
er blevet sygemeldt igen den 16/12-87. 
Pågældendes læge er anmodet om en varig
hedserklæring, der vil foreligge ved øko
nomiudvalgets møde.

Formandens
initialer:januar

1988

på borgmesterens kontor
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Længerevarende sygdom
Det meddeles herved, at en rengøringsas
sistent på plejehjemmet Nordhøj har væ
ret fraværende i 100 dage for perioden 
1/1-87 - 1/1-88.
Varighedserklæring fra pågældendes læge 
vil foreligge ved økonomiudvalgets møde.
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30• stillingen som skatteinspektør
Den ledige stilling som skatteinspektør 
har været opslået ledig.
Der indkom kun 1 ansøgning, som er frem
lagt i sagen.
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31 • Frigørelsesattester
Der er udstedt frigørelsesattest til 
klubmedhjælper

der pr. 5. januar 1988 er ansat ved 
fritidsklubben for de 9-14 årige.

Nr. 588 A/S OAFOLO-FREDERIKSHAVN
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Forslag til ændret åbningstid på rådhu
set
Forvaltningschefgruppen har udarbejdet 
forslag af december 1987 til en ændret 
åbningstid for rådhuset. Forslaget skal 
dels ses som en forbedring af servicen 
overfor kommunens borgere, og dels som 
en lettelse i kommunens kassefunktion. 
Rådhusets nuværende åbningstid er:

Mandag - fredag, kl. 10 - 13 
Torsdag tillige kl. 16 - 18 

Åbningstiden ønskes ændret således:
Mandag - fredag, kl. 9.30 - 12.30 
Torsdag tillige kl. 15.00 - 18.00

Forslaget har været behandlet på perso
nalemøder på rådhuset og i hovedudvalget 
for administrationen.
Udtalelserne vedlægges.
På baggrund af udtalelserne fra hovedud
valget indstiller forvaltningschefgrup
pen
at åbningstiden ændres som foreslået pr. 
1/3-88
at formiddagskaffe i lighed med eftermid

dagskaffe indtages i forvaltningerne, 
og således at det er den enkelte for
valtnings afgørelse, hvilken af de to 
pauser, der er den "formaliserede" 
pause.

at de to frokosthold bevares uændret.

Fo rm and ens
in itia ler:januar

1988

på borgmesterens kontor
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Tjenestefrihed til instruktør på samar- 
bejdsudvalgskurser

Økonomiudvalget udsatte på sit møde den 
8/12-87 følgende sag:
"Til orientering meddeles, at formanden 
for kulturelt udvalg og borgmesteren har 
godkendt henholdsvis på kulturelt ud
valgs, jvf. styrelseslovens § 22 og på 
økonomiudvalgets vegne, jvf. styrelseslo
vens § 31, at der ikke bevilges tjenes
tefrihed uden lønafkortning for overlæ
rer til deltagelse i in
struktøruddannelseskursus samt efterføl
gende virksomhed som SU-instruktør med 
henvisning til indstilling fra ledende 
skoleinspektør.

har i skrivelse af 27/10 
1987 anmodet borgmesteren om, at beslut
ningen ændres.
Borgmesteren har i skrivelse af 28/10 
87 meddelt at det ikke
vil være muligt at ændre beslutningen, 
idet der ikke var kommet nyt i sagen i 
forhold til, hvad der tidligere var fore
lagt økonomiudvalget.
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
10. november, at sagen skulle genoptages 
på december-mødet.

anmodes om at udarbejde

uag og ar: tJiaa nr.3560
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en redegørelse".
Skrivelse fra ledende skoleinspektør mod
taget den 11/12 og skrivelse dateret den 
15/12 til samt skrivelse
af 15/12 til økonomiudvalget fra 

vedlægges.
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KL's delegeretmøde i 1989 og 1990
Kommunernes Landsforening meddeler i 
skrivelse af 22/12-87, at de ordinære 
delegeretmøder i 1989 og 1990 i Ålborg 
afholdes
torsdag den 8. og fredag den 9. juni
1989
og
torsdag den 19. og fredag den 20. juni 
1990.

Formandens
initialer:

1988

på borgmesterens kontor



3 5 .

m

b)

Byrådsmødet den 20. januar 1988
Følgende sager er fremsendt til behand
ling på byrådets møde:

Zonetiliadelse til tilbygning til sommer
hus
Ejeren af ejendommen
matr. nr. Sønderby by, Selsø har
ansøgt om tilladelse til at opføre en 
20 m2 tilbygning til eksisterende sommer
hus .
Da ejendommen ligger i landzone, skal 
Hovedstadsrådet give zonetilladelse til 
opførelse af en sådan tilbygning. 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget anbefaler byrådet at sa
gen sendes til Hovedstadsrådet med anbe
faling .

Tilplantning af Hammergårdens arealer 
Farum Skovdistrikt har fremsendt et for
slag til beplantning af en del af Hamme
ren med eg, bøg og lind som underplant
ning af de eksisterende frugtplantager. 
Farum Skovdistrikt har
telefonisk oplyst, at beplantningsplanen 
er i overensstemmelse med den hidtidige 
planlægning for området. Beplantningen 
er ikke bindende for den fremtidige ud
nyttelse, idet skovning vil blive foreta
get, hvis det bliver nødvendigt. Skov
distriktet har selv tilskrevet øvrige 
myndigheder angående beplantningsplanen. 
Ejendomsudvalget anbefaler, at beplant
ningsplanen godkendes under forbehold af, 
at beplantningen på nuværende tidspunkt

fortsættes......
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